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Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan DanaPRULink Golden Equity Fund II aims to maximise returns over medium to long term, taking into account the 

need to meet guaranteed payouts. This is achieved by investing in high quality shares listed on the Bursa 

Malaysia and any other financial instruments to be used for hedging the portfolio.
 

PRULink Golden Equity Fund II的目标为在中至长期内赚取最高的回酬, 同时确保有能力支付担保款

额。为达致此目标, 本基金投资于在马来西亚证券交易所挂牌的优秀股以及作为投资组合套期保值之用的

其他金融工具。
 

PRULink Golden Equity Fund II bertujuan memaksimumkan pulangan bagi jangka sederhana hingga 

panjang, dengan mengambil kira keperluan untuk memenuhi agihan pendapatan terjamin. Ini boleh dicapai 

dengan melabur dalam saham berkualiti tinggi yang tersenarai di Bursa Malaysia dan mana-mana 

instrumen kewangan yang boleh digunakan untuk perlindungan nilai portfolio ini.
 

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan Eastspring Investments Berhad
.

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 19/07/2013
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM12,656,736.37
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.50%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM1.59525
.

PRULink Golden Equity Fund II

FTSE-Bursa Malaysia 100 (FBM 100)

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana

PRULink Golden Equity Fund II vs FTSE-Bursa Malaysia 100 (FBM 

100)

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

3.96%

2.16%

1.80%

8.55%

4.39%

4.16%

10.16%

5.58%

4.58%

3.23%

-2.49%

5.72%

33.51%

20.50%

13.01%

29.80%

9.93%

19.87%

59.53%

-3.00%

62.53%

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

% NAV

1 29.98Financial Services

2 16.14Utilities

3 9.89Industrial Products & Services

4 8.17Telecommunications & Media

5 6.02Construction

6 5.29Health Care

7 4.87Plantation

8 4.12Property

9 3.54Technology

10 3.51Real Estate Investment  Trusts

11 2.41Consumer Products & 

Services

12 2.17Cash, Deposits & Others

13 2.14Energy

14 1.74Transportation & Logistics

PRULink Golden Equity Fund II
Top 10 Holdings / 10大持股

10 Pegangan Teratas

%

1 8.27Malayan Banking Bhd

2 7.93Tenaga Nasional Bhd

3 7.83Public Bank Bhd

4 7.77Cimb Group Holdings Bhd

5 3.92Gamuda Bhd

6 3.50Ihh Healthcare Bhd

7 3.25Sd Guthrie Bhd

8 2.96Telekom Malaysia Bhd

9 2.59Press Metal Aluminium 

Holdings Bhd

10 2.53Petronas Gas Bhd
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

September turned out to be better than expected for Malaysian equities, the first gain in September in a decade. During the month, the RON95 subsidy rationalization 

was rolled out by the government. RON95 is now priced at RM1.99/ litre for Malaysians with a MyKad and a valid driver’s license , with a monthly quota of 300 litres per 

eligible recipient. The first few days of implementation seem to be fairly smooth. In September, Malaysia recorded a net foreign buying of RM76 million in equities. 

However, it was still seeing net foreign outflow of RM16.4bn by the end of September 2025. Foreign shareholding on Bursa Malaysia slipped to 18.7% in September.

The FBMKLCI Index closed the month at 1,611.88, up 2.33% MoM. The FBM Small Cap index was up 5.8%, outperforming the FBMKLCI Index.

2025年9月，马来西亚股市表现优于预期，为过去10年来首次在9月份录得涨幅。月内，政府启动RON95汽油补贴合理化措施。根据新政策，持有大马

卡（MyKad）及有效驾驶执照的马来西亚公民，可享受每公升1.99令吉的RON95汽油补贴价，每名合格受惠者每月配额为300公升。政策实施初期整体运行顺畅。9月

份，外国投资者净买入马来西亚股市7600万令吉。然而，截至2025年9月底仍录得累计净外资流出164亿令吉。当月，外国投资者在马交所（Bursa Malaysia）的持股

比例下降至18.7%。

富时隆综指以1,611.88点结束检讨月份下的交易，按月起2.33%。富马小资本指数起5.8%，表现超越隆综指。

September ternyata lebih baik daripada jangkaan buat ekuiti Malaysia, kenaikan julung kali di bulan September dalam sedekad. Pada bulan tersebut, kerajaan telah 

meluncurkan rasionalisasi subsidi RON95. RON95 kini berharga RM1.99 seliter buat rakyat Malaysia yang mempunyai MyKad dan lesen memandu yang sah, dengan 

kuota bulanan 300 liter bagi setiap penerima yang layak. Pelaksanaan pada beberapa hari permulaan kelihatan lancar. Malaysia merakamkan belian asing bersih 

dalam ekuiti sebanyak RM76 juta pada bulan September. Namun begitu, Malaysia masih mencatat aliran keluar bersih asing YTD sebanyak RM16.4 bilion pada akhir 

September 2025. Pegangan saham asing (mengikut permodalan pasaran) susut kepada 18.7% pada bulan September.

Indeks FBMKLCI ditutup pada 1,611.88, naik 2.33% MoM. Indeks FBM Small Cap naik 5.8%, mengatasi Indeks FBMKLCI.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

October should be a fairly eventful, with Budget 2026 scheduled for announcement on the 10 Oct 2025. We are expecting this Budget to be fairly consumer friendly , 

with perhaps more insight provided on how they will roll out RON95 targeted subsidy in the future to reduce the T10 income groups eligibility. Malaysia may also be in 

the limelight again as we will be hosting another ASEAN Summit in October 2025, to which US President Trump had indicated that he would be attending . 

Domestically, Malaysia is in a favourable position with relatively stable politics compared to some of our other ASEAN peers . The economy continues to be supported 

by the FDI being realized, domestic direct investments, strong construction activities, solid consumption growth and robust tourism activities. The domestic equity 

market remains flush with liquidity and dividend yield is attractive. We see any market weakness as opportunities to accumulate fundamentally strong stocks at 

attractive valuations.

2025年10月预计将是一个相当关键的月份，因2026年财政预算案定于2025年10月10日公布。我们预期本次预算案将较为有利于消费者，并可能进一步阐明政府未来

如何实施RON95汽油的针对性补贴机制，以缩小T10高收入群体的受惠范围。马来西亚将在2025年10月主办另一场东盟峰会，届时美国总统特朗普已表示将出席，使

我国有望再次成为国际关注的焦点。在国内方面，与部分东盟邻国相比，马来西亚的政治局势相对稳定，形势较为有利。经济持续受到外来直接投资（FDI）的落

实、国内直接投资、强劲的建筑活动、稳健的消费增长及蓬勃的旅游业所支撑。国内股市目前流动性充裕，股息收益率具吸引力。我们认为，任何市场回调都可视为

在合理估值下吸纳基本面稳健股票的良机。

Bulan Oktober kelihatan agak sarat dengan peristiwa, di samping pengumuman Belanjawan 2026 dijadualkan pada 10 Oktober 2025. Kami menjangkakan Belanjawan 

ini secara wajarnya mesra pengguna, mungkin dengan lebih banyak maklumat tentang pelaksanaan subsidi bersasar RON95 pada masa hadapan dapat dikongsikan 

untuk mengecilkan kelayakan kumpulan pendapatan T10. Malaysia juga mungkin menjadi tumpuan sekali lagi kerana kita akan menganjurkan satu lagi Sidang 

Kemuncak ASEAN pada Oktober 2025, yang mana Presiden AS Trump telah menyatakan hasratnya untuk hadir. Dalam negara, Malaysia berada pada kedudukan 

yang baik dengan politik yang stabil berbanding beberapa rakan seangkatan ASEAN kita yang lain. Ekonomi terus disokong oleh FDI, pelaburan langsung domestik, 

aktiviti pembinaan yang rancak, pertumbuhan penggunaan yang kukuh dan aktiviti pelancongan yang mantap. Pasaran ekuiti domestik kekal dengan kecairan yang 

mengucur manakala hasil dividen menarik. Kami berpandangan bahawa apa-apa kelemahan pasaran sebagai peluang untuk mengumpul stok berasas kukuh pada 

penilaian yang menarik.

The Fund returned 3.96% for the month, outperforming the benchmark return of 2.16% by 1.80%. Year-to-date, the Fund returned 0.90%, outperforming the benchmark return of -4.43% by 

5.33%.

During the month, the outperformance was due to overweight in utilities, materials and holdings in energy.

With tariff fears subsiding, the recent corporate earnings season which was generally in line and expectations of an upcoming US interest rate cut, equity market risk appetite has improved. We 

prefer domestic-oriented names with strong fundamentals benefiting from long policy-driven/ structural growth runway as market navigates uncertainty on the macro impact of tariffs on global 

growth, remaining US tariff/restrictions and volatile geopolitical relations.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

检讨月份下，此基金的回酬为3.96%，超越取得2.16%回酬的基准1.80%。年度至今，基金的回酬是0.90%，跑赢取得-4.43%回酬的基准5.33%。

月内的超额收益主要得益于对公用事业和材料板块的超配，以及持有能源板块的头寸。

随着关税担忧缓解、近期企业财报季整体表现符合预期，以及市场预期美国即将降息，股市风险偏好有所回升。在市场应对关税对全球经济增长的潜在冲击、美国剩余关税与限制措

施，以及地缘政治局势动荡等不确定性因素之际，我们偏好基本面稳健，并受益于长期政策驱动或结构性增长趋势的内需导向型企业。

Dana menyalurkan pulangan 3.96% pada bulan ini, mengatasi pulangan penanda aras 2.16% dengan perbezaan 1.80%. Sejak awal tahun sehingga kini, Dana menghasilkan pulangan 0.90%, 

mengatasi pulangan penanda aras -4.43% dengan perbezaan 5.33%.

Pada bulan tinjauan, prestasi yang mantap ini disumbangkan oleh pegangan berlebihan dalam utiliti, bahan dan pegangan dalam tenaga.

Di kala kebimbangan mengenai tarif mulai sirna, musim pendapatan korporat baru-baru ini yang secara amnya selari, dan jangkaan pemotongan kadar faedah AS kelak, maka selera risiko 

pasaran ekuiti bertambah baik. Kami mengutamakan saham berorientasi domestik dan berasas kukuh yang meraih manfaat daripada landasan pertumbuhan jangka panjang, yang dipacu oleh 

dasar/struktur tatkala pasaran mengharungi ketidakpastian berhubung kesan makro tarif ke atas pertumbuhan global, tarif/sekatan AS dan hubungan geopolitik yang tidak menentu.
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Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail.

任何投资皆涉及投资风险, 包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用)。您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定。保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会
低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子。如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文
件者为准。若说明书的英文, 马来文和中文版有差异则以英文版为准。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad.      

Prudential Assurance Malaysia Berhad (107655-U)

Level 20, Menara Prudential, Persiaran TRX Barat, 55188 Tun Razak Exchange, Kuala Lumpur. Tel: 03-2778 3888

Email: customer.mys@prudential.com.my  Website: www.prudential.com.my


